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SVODKA UDÁLOSTÍ 

24. 2. – 1. 3. 2024 

1. R-Europaradoxy                                                                                                           ČR  

24.2.2024 Destrukce Západu je v plném proudu. Je třeba si přiznat, že jeho zlatá éra byla ukončena a 
nastává doba rychlého sešupu. Není to tím, že by především běžní Američané a Evropané vyloženě 
zhloupnuli, spíše jde o důsledek neskutečné touhy jejich samozvaných elit po moci a majetku, přičemž 
nezanedbatelnou úlohu v současném světovém dění mají mocní Židé. Navíc pokračuje hysterické tažení 
proti Rusku, které však díky vynikající práci a předvídavosti svého vedení zajistilo velmi rychlou změnu 
orientace spolupráce se zahraničím a de facto na sebedestrukci EU vydělalo. Evropu táhne do propasti 
její neschopnost vyhnat ze svého čela liberály. Ti jsou plně podřízeni americkým zájmům a představují 
zároveň nebezpečí prosazováním změn znamenajících ožebračovaní původního evropského 
obyvatelstva a přeléváním jeho majetku do rukou nadnárodních korporací a organizací. Velmi rychlou 
likvidací kontinentálního průmyslu, poškozováním energetiky a dotačním systémem ovlivňované 
prostředí trhu, na první pohled nesmyslnými direktivními nařízeními, ve skutečnosti vydávanými 
s přesným záměrem, a soustavnou migrací se Evropa mění pro starší generaci k nepoznání. Politici se 
spojují s obchodníky a pseudovizionáři a vytváří se organizace připravující si vlastní personální 
obsazení ve vedení států i EU.. 
https://www.inadhled.live/uvaha-dne/europaradoxy/ 
 
 

2. R-Premiér Fico Šimečkovi: V dokumentu jsou strašlivé věci hraničící s 
vlastizradou (VIDEO)                                                                                                                                    SR  

 

24.2.2024 Na tradiční hodině otázek, ve které se poslanci NR SR ptají premiéra a členů vlády na aktuální 
témata, se Michal Šimečka (PS) obrátil na Roberta Fica ohledně loňské dubnové návštěvy státních 
úředníků a představitelů nevládek v Bruselu. Když se veřejnost dozvěděla tuto informaci, ze strany vlády 
a tehdejšího mainstreamu byla cesta označena standardní poznávací cestu a její jiný účel byl označen za 
konspiraci. To, co předseda vlády Robert Fico (Směr-SSD) odpověděl, Šimečka asi slyšet nechtěl… „V 
opozici jste upozornili na skandální zahraniční cestu do Bruselu vysokých státních úředníků spolu s 
představiteli nevládního sektoru, kteří vás tam spolu s Petrem Pellegrinim označili za hybridní hrozbu. 
Média s nevládním sektorem označila tuto cestu za standardní poznávací exkurzi a vás za konspirátora.  
https://cz24.news/premier-fico-simeckovi-v-dokumente-su-strasne-veci-hraniciace-s-
vlastizradou-video/ 
 

3. R-Kostlivec Vondry? „Úplatky v Promopro. Věděl o nich. Možná si sám odnesl 
igelitku.“ Zasvěcený promluvil…                                                                                                ČR  

24.2.2024 Česká vláda, jedna z nejmilitantnějších vlád na světě, vsadila vše na strašení válkou, a vychází 
jí to. Doufá, že vystrašení lidé uvěří, že ona jediná je zachrání a že se tím u moci udrží co nejdéle. Fiala 
je trapný a mimo realitu. To řekl v XTV bývalý ministr financí, ekonom Vlastimil Tlustý. „Vládní 
garnitura, jak se tomu vznešeně říká, všechno vsadila na to, že strach je v politice obrovská síla, skoro 
bych řekl nepřekonatelná. Vsadila vše na vytváření strachu, že by ten Rus mohl chtít i k nám. Protože 
jsem zažil rok 1968, mám z toho hrůzu, ale proti té hrůze z doby, kdy mi bylo třináct, stojí úvaha o tom, 
co se děje na Ukrajině, souvislosti a tak dále. A říkám si, nemusím se bát, k nám on nebude chtít. 
Takových lidí je polovina, ale v druhé polovině je ten strach dominantní,“ myslí si Vlastimil Tlustý, jenž 
takto reagoval na zprávu od generála Karla Řehky ohledně zvažování povinné vojenské služby. „A jak 
nejlépe prohlubovat strach lidí? Přípravami na tu válku. Všechny ty nákupy vojenských zbraní, povinná 
vojenská služba, to vše zesiluje v lidech strach, že to vážně hrozí.  
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Kostlivec-Vondry-Uplatky-v-Promopro-Vedel-o-
nich-Mozna-si-sam-odnesl-igelitku-Zasveceny-promluvil-751227 
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4. R-Všichni občané schopní bránit ČR, na seznam. Pavel podpořil administrativní 
odvody…                                                                                                                       ČR  

 
25.2.2024 V pořadu Za pět minut dvanáct na TV NOVA prezident Petr Pavel zdůraznil potřebu posílení 
počtu příslušníků aktivních armádních záloh. Sám podporuje diskusi o možnosti zavedení 
administrativních odvodů do armády. V souvislosti s rusko-ukrajinským konfliktem upozornil na 
nedostatečnou podporu ze strany západních zemí pro Ukrajinu a chybějící jasné zakázky od vlády, které 
by podpořily růst produkce v obranném průmyslu.  Podle prezidenta Petra Pavla je třeba posílit počet 
příslušníků aktivních armádních záloh. Ten by měl být vyšší než třicet tisíc příslušníků profesionální 
armády, uvedl prezident v pořadu televize Nova Za pět minut dvanáct. Strategické dokumenty armády 
k roku 2030 počítají s třiceti tisíci vojáky z povolání a deseti tisíci příslušníky aktivních záloh, k září 
2023 bylo v armádě přibližně o dva tisíce vojáků méně než co je cílem, a jen 4 300 vojáků aktivní zálohy. 
„Tam se rozhodně ani neblížíme,“ dodal Pavel a připomněl platný branný zákon, který ukládá účast na 
obraně státu všem lidem dovršeným 18. roku až do 60 let. „Obrana státu není jen záležitostí profesionální 
armády.  
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Vsichni-obcane-schopni-branit-CR-na-seznam-
Pavel-podporil-administrativni-odvody-751270 
 
 

5. R-Váš otec pracuje pro Putina, opřel se Zaorálek do Koláře. Pojďme to vyřídit 
mimo studio, opáčil…                                                                                                             ČR  

 
25.2.2024 Lubomír Zaorálek (SOCDEM) je jedním z prvních, kdo začne křičet proti iniciativám na 
pomoc Ukrajině a „zatápění“ Rusku, řekl v Partii Terezie Tománkové na CNN Prima NEWS Ondřej 
Kolář (TOP 09), zatímco bývalý ministr zahraničí mluvil o pokrytectví západních elit. Otce poslance 
TOP 09 a prezidentova poradce Petra Koláře zároveň nařkl z toho, že „pracuje pro peněženku Vladimira 
Putina“. Petr Kolář vystupuje jako konzultant lobbistické firmy, která dříve spolupracovala s ruskou 
Gazprombank.  Západ podle Zaorálka nemá žádnou uspořádanou strategii vůči Rusku, ale ještě horší je 
jeho pokrytectví. „Ursula von der Leyenová přijede do Kyjeva, ukáže papír a řekne: ‚Vyplňte to, a zítra 
budete členy Evropské unie.‘ To je lež, jako se vstupem do NATO. Dobře se to slibuje, ale realizovat se 
to nedá,“ prohlásil v Partii.  Bývalá hlava české diplomacie se zároveň pustila do poslance Koláře: „Váš 
otec, poradce prezidenta, pracuje pro Squire Patton Boggs. To je firma proslulá tím, že pomáhá Putinově 
peněžence Gazprombank. Pro takovou firmu bych nikdy nedokázal pracovat. V americkém Kongresu 
vám nepodají ruku, kdybyste řekl, že jste syn někoho, kdo pracuje pro Squire Patton Boggs.“  Americká 
lobbistická firma po ruské invazi na Ukrajinu s Gazprombank ukončila smlouvu, informovala v březnu 
roku 2022 agentura Reuters.  
https://cnn.iprima.cz/ostry-stret-kolare-se-zaoralkem-kricite-proti-pomoci-ukrajine-vas-otec-
pracuje-pro-putina-426398 
 

6. R-Fico: SIS bude mít nové vedení do 10 dnů, na její čelo musí přijít člověk blízký 
koalici                                                                                                                       SR  

 
25.2.2024 'My vládneme a my musíme mít našeho ředitele SIS,' řekl v diskusním pořadu Sobotní dialogy 
ve veřejnoprávní televizi RTVS. Do funkce ředitele SIS navrhla Ficova vláda státního tajemníka 
ministerstva spravedlnosti Pavla Gašpara, který je synem poslance a policejního exprezidenta Tibora 
Gašpara (Směr). Premiér opětovně kritizoval postoj prezidentky, která už informovala o úvahách, že 
jmenování nového ředitele nechá na svého nástupce. Připomněl, že v uplynulých letech čelili dva 
ředitelé SIS obviněním a aktuálně tajná služba nemá řádné vedení, jen pověřeného náměstka. Trvá na 
tom, že nová vláda má právo navrhnout vedení SIS a měl by to být někdo blízký kabinetu. Proto 
nominovali současného státního tajemníka resortu spravedlnosti Pavla Gašpara. Podotkl také, že jejich 
nominant nečelí žádné obžalobě či obvinění. 
https://spravy.pravda.sk/domace/clanok/700788-fico-sis-bude-mat-nove-vedenie-do-10-dni-na-
jej-celo-musi-prist-clovek-blizky-koalicii/ 
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7. R-Soudce Šamko doporučuje zrušit paragraf o ohýbání práva                             SR 
 
25.2.2024 Měl to být nástroj pro boj proti pochybným rozhodnutím soudců. Alespoň tak to tvrdila Mária 
Kolíková, když se zaváděl nový trestný čin ohýbání práva. A přestože ho současná vládní koalice mírně 
upravila, člen soudní rady Peter Šamko si stále myslí, že tento paragraf Slovensko nepotřebuje. Už když 
ministryně Kolíková přišla s touto novou právní úpravou, zvedla se vlna nevole odborné obce. Několik 
upozorňovalo, že nový trestný čin ohýbání práva vytváří možnost šikany a zastrašování soudců. 
Kolíková argumentovala, že je to „reakce na velkou nedůvěru veřejnosti v justici a pochybení soudní 
moci“. Deník Jsme v této souvislosti přišel s analýzou, ze které vyplývá, že pokud by Soudní rada SR 
nedala souhlas se stíháním soudce pro trestný čin ohýbání práva, muselo by se stíhání buď zastavit nebo 
by se věc postoupila na disciplinární řízení. 
https://plus7dni.pluska.sk/domov/sudca-samko-odporuca-zrusit-paragraf-ohybani-prava 
 
 

8. R-Povinná vojna je zpátky ve hře. Další stres pro naši traumatizovanou mládež   
ČR 

 
26.2.2024 Loni v říjnu schválila Fialova vláda novou Obrannou strategii ČR. Podle dokumentu se 
musíme připravovat na konflikt velkého rozsahu, vysoké intenzity s technologicky vyspělým 
protivníkem, který vlastní jaderné zbraně. S pravděpodobností hraničící s jistotou tím je myšlena válka 
s Ruskem. A do ní by bylo třeba verbovat vojáky… Jak pak informoval několik dnů starý titulek na 
Novinky.cz: Diskusi o povinné vojně se nevyhneme. Náčelník generálního štábu Karel Řehka mimo jiné 
pravil, že mezi českými politiky ale zatím není vůle k diskuzi o zavedení povinné nebo dobrovolné 
služby. „Česko bude muset zvážit nějaké jiné formy povinné nebo dobrovolné služby, nebo 
mechanismus, který nám vygeneruje dostatečné zálohy.“ Docela mě zaujala zmínka o zavedení 
dobrovolné vojenské služby. Ačkoli nechci jakkoli rozporovat slova mediálně nejaktivnějšího náčelníka 
generálního štábu české historie, troufám si odhadovat, že formu povinné služby je potřeba zvážit, 
protože dobrovolná, nefunguje.   
https://denik.to/povinna-vojna-je-zpatky-ve-hre-dalsi-stres-pro-nasi-traumatizovanou-mladez/ 
 
 

9. R-O 80,9 % elektřina, o 36 % všechno. Jak Čech padl na hubu                         ČR  
 
26.2.2024 Pamatujete se ještě na rok 2020? Statistici ano. Premiér Fiala minulý čtvrtek vzhledem k 
současným statistikám prohlásil, že jsme již z nejhoršího venku a že rok 2024 je „rok naděje“. Hlavní 
ekonom České bankovní asociace Jakub Seidler ale srovnal data za 4 roky a toto srovnání není pro ČR 
lichotivé. Jak moc průměrný Čech „padl na hubu“? Oproti roku 2020 platíte za všechno o skoro 36 % 
více. Z toho o 27,5 % víc za potraviny, 34,3 % za služby a celých 80,9 % za elektřinu. Přitom v průměru 
EU zdražila „jen“ o 44 %. Ve zdražování jsme tak v EU čtvrtí. Ve čtvrtek premiér Petr Fiala zveřejnil 
video, ve kterém, na základě dat z Eurostatu, tvrdí, že to nejhorší je již za námi a že „rok 2024 je rokem 
naděje“. Zmínil, že data Eurostatu ukazují, že ČR je v první třetině zemí s nejnižší inflací v celé EU, 
konkrétně na devátém místě a že současná inflace je nejnižší od března 2021 a je třetinová vůči prosinci 
roku 2021, kdy se tato vláda ujala mandátu. „Já myslím, že to je určitě dobrá zpráva pro všechny občany 
České republiky. Nízká inflace je důležitá. Znamená to konec zdražování – ať už potravin, energie nebo 
třeba úvěrů. A v kombinaci s růstem ekonomiky to bude znamenat i růst reálných mezd. A to je určitě 
pozitivní pro celou Českou republiku,“ prohlásil premiér minulý čtvrtek. Jenže ve čtvrtek se na data, 
která Eurostat zveřejnil, zaměřil také hlavní ekonom České bankovní asociace Jakub Seidler. Který, 
stejně jako například ekonomka Markéta Šichtařová, připomenul, že odezněla nízká srovnávací 
základna z roku 2022. A ČR se tak v inflaci propadla pod průměr EU. Protože srovnávat meziroční 
inflaci za jeden měsíc mezi zeměmi má určitá úskalí, zaměřil se raději na dlouhodobější srovnání, a to 
čtyřleté. V něm Česká republika zdaleka tak dobře nevypadá, je na čtvrtém místě.  
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/O-80-9-elektrina-o-36-vsechno-Jak-Cech-padl-
na-hubu-751279 
 



SVODKA UDÁLOSTÍ                                         24.2. – 1.3. 2024                                                    2024-03-1 
 
 

Stránka 4 z 15 
 

10. R-V Praze začal summit premiérů V4. Fiala v Praze přivítal Fica, Orbána i Tuska. 
Pražskou atmosféru podbarvila proukrajinská Sorošovská demonstrace          ČR  

 
27.2.2024 Slovenský premiér Robert Fico přijel v úterý do Prahy na summit Visegrádské čtyřky, kterého 
se zúčastní předsedové vlád Česka, Maďarska, Polska a Slovenska. Podle slovenského úřadu vlády 
budou diskutovat o energetické bezpečnosti, strategické agendě Evropské unie, nelegální migraci, ale i 
o další podpoře Mezinárodního Visegrádského fondu. Fico se po příletu do Prahy ještě na letišti vítal s 
maďarskou delegací v čele s premiérem Viktorem Orbánem a ministrem zahraničních věcí Pétrem 
Szijjártom. Před Lichtenštejnským městským palácem na břehu Vltavy, kde se koná summit, Fica 
pískotem přivítala menší skupinka demonstrantů, kteří v rukou drželi ukrajinské vlajky a několik 
transparentů. Na největším z nich bylo napsáno „Fico, jdi domů do Ruska“. 
https://cz24.news/v-prahe-zacal-sa-samit-premierov-v4-fiala-v-prahe-privital-fica-orbana-aj-
tuska-prazsku-atmosferu-podfarbila-proukrajinska-sorosovska-demonstracia/ 
 
 

11. R-Chvíle, kdy prezidenta Pavla nehlídala ochranka. Prasklo v ČT….                 ČR  
 
27.2.2024 V Ústí nad Labem se tento víkend uskutečnilo vyhlášení vítězů ankety Letecký sportovec 
roku, kde o konečném pořadí rozhodla tajná volba dvanáctičlenné poroty. Nejvyšší ocenění v této anketě 
si odnesla Alena Netušilová. Na druhém místě se umístil tým akrobatů složený z Tomáše Michálka, Jana 
Adama a Marka Veselého. Absolutní vítězku letošního ročníku soutěže dekoroval přímo prezident 
republiky Petr Pavel. Česká pilotka si za minulý rok připsala do svého portfolia druhý titul mistryně 
světa v plachtění. „Já jsem to Vlastovi Dvořákovi slíbil vloni v únoru, když jsem v Roudnici podobně 
předávali ceny. Tehdy jsem se domluvili, že by bylo dobré opět dát leteckému sportu viditelnost, ale 
také vážnost. A tak jsme tady, protože sliby se mají plnit,“ uvedl prezident Petr Pavel na adresu 
prezidenta Aeroklubu České republiky.  V živém přenosu České televize se pak prezident Pavel také 
přiznal ke svému vřelému vztahu k letcům „Sportovci mi udělali velkou radost, nejen tím, že jsem si 
mohl opět skončit z Anduly, na kterém jsem v patnácti letech začínal, ale také tím, kolik medailí získali,“ 
dodal prezident. Na dotaz moderátora, co v tu chvíli dělala prezidentská ochranka, tak Petr Pavel 
připustil, že mu na dobu seskoku nechali alibisticky podepsat papír, že ho v danou dobu střežit nebudou.  
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Chvile-kdy-prezidenta-Pavla-nehlidala-
ochranka-Prasklo-v-CT-751372 
 
 

12. R-Manželství nebo Partnerství. Podrží sněmovna řád, či podpoří progresivisty?  
ČR  

 
27.2.2024 Zítra, tedy ve středu 28. 2. se v Poslanecké sněmovně otevře poslední třetí čtení 
kontroverzního zákona, který by podle předkladatelů měl redefinovat manželství tak, jak ho známe, tedy 
jako svazek muže a ženy. Podle předkladatelů, kteří jsou rozloženi (až na SPD) ve všech stranách 
současné Sněmovny, už biologická polarita v manželství nemá své místo a ono má být svazkem 
jakýchkoli dvou osob. Pojďme se podívat, o co se ve sněmovně hraje. Zdá se, že na úplnou redefinici 
manželství nemají předkladatelé Josef Bernard (STAN), Markéta Pekarová Adamová (TOP 09), Olga 
Richterová (Piráti), Martin Baxa (ODS) a Jana Pastuchová (ANO) dost hlasů, proto návrh doprovodilo 
celkem šest pozměňovacích návrhů, na které stojí za to se podívat. V nich se sice už nehraje o název 
manželství, ale o neméně podstatnou věc – tedy o rodičovská práva k dětem, které páry stejného pohlaví 
různými způsoby do svých svazků získávají. Každému sice musí být jasné, že žádné takové dítě se 
nenarodí jen ze společné lásky dvou osob stejného pohlaví, ale musí tam být i nějaká další rodičovská 
osoba, jenže tu právě některé návrhy navrhují úplně ze života dítěte vytlačit a redukovat ji na pouhý 
biologický materiál. Rodičovská práva samozřejmě znamenají i zápis do rodného listu jako rodiče 
osoby, u kterých je zjevné, že z povahy fungování lidského těla rodiči zkrátka nejsou.  
https://denik.to/redefinice-manzelstvi-ve-tretim-cteni-opet-ve-snemovne/ 
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13. R-Fico otevřeně: Bylo to jedno z nejpodstatnějších setkání pro budoucnost V4…  

SR  
 
27.2.2024 Úterní summit předsedů vlád zemí Visegrádské čtyřky (V4) byl jedním z nejpodstatnějších 
setkání pro budoucnost V4. Po jeho skončení to prohlásil slovenský premiér Robert Fico. Jednání bylo 
podle jeho slov svým obsahem mimořádně náročné, ale projevila se schopnost lídrů vidět do 
budoucnosti, že válka na Ukrajině jednou skončí a ztratí se i jejich odlišné názory. V4 může být podle 
něj v následujícím období mimořádně důležitým regionálním formátem. „Ano, máme na některé věci 
rozdílné názory. Já nevěřím ve vojenské řešení konfliktu na Ukrajině, věřím v okamžité zastavení palby, 
věřím v mírová jednání… Ale za několik let tato válka skončí. Možná tady my nebudeme, ale formát 
V4 zůstává mimořádně důležitý. Čekají nás vize, na které budeme muset reagovat i v rámci regionální 
spolupráce,“ řekl Fico a jako příklad uvedl rozšiřování EU. To bude mít podle něj významné důsledky 
na rozpočet EU či politiku soudržnosti. Opět zmínil i pondělní konferenci o Ukrajině v Paříži a 
opakovaně jí vyčítal militantnost. Na to zareagoval český premiér Petr Fiala, který se jí také zúčastnil, 
a podle vlastních slov ji hodnotí „zcela odlišně“. Hlavním tématem pařížského jednání byl podle Fialu 
mír, ale k jeho dosažení je třeba podporovat Ukrajinu všemi prostředky včetně vojenských. 
https://ereport.sk/jedno-z-najpodstatnejsich-stretnuti-pre-buducnost-v4/ 
 
 

14. R-Odkud to vzal Fiala? Věc „kampelička” znovu udeřila                                     ČR  
 
28.2.2024 Předsedkyně poslaneckého klubu hnutí ANO Alena Schillerová si u sněmovního pultíku vzala 
opětovně na paškál premiéra Petra Fialu (ODS). Své vystoupení sdílela na twitterovém profilu. „Byl 
Fialův institut financován z peněz vypraných v kampeličce, či z peněz na zbraně pro Ukrajinu? Už 19 
dní čekáme, že Petr Fiala pověří zveřejnit plnění pro New Direction, kam miliony od Bahbouha mířily. 
Fialova hodnotová politika ale asi končí tam, kde začínají finanční zájmy ODS," podotkla Schillerová 
k celé kauze. „Od jednání Poslanecké sněmovny, kde hnutí ANO vyzvalo premiéra Petra Fialu, aby 
vysvětlil milionové finanční techniky mezi klubovou kampeličkou pražské galerky a politiků ODS, 
bruselskou nadací New Direction a Institutem Petra Fialy, uplynulo rovných 19 dnů. 19 dnů, kterými se 
premiér Petr Fiala, ale i celá ODS rozhodli promlčet. A nezdá se, že by na tom hodlali cokoliv změnit. 
Navzdory tomu, že se mezitím objevilo závažné podezření, že pět milionů korun, které podle serveru 
Seznam Zprávy poslal Kamil Bahbouh do New Direction, ve skutečnosti nemířilo nikam jinam než do 
Institutu Petra Fialy. Navzdory tomu, že tím vzniklo závažné podezření, že skutečným sponzorem 
Institutu Petra Fialy není nikdo jiný než právě Kamil Bahbouh," zmínila ve svém projevu Alena 
Schillerová (ANO). 
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Odkud-to-vzal-Fiala-Vec-kampelicka-znovu-
uderila-751414 
 
 

15. R-Češi dluží více než 3 biliony korun, 640 tisíc lidí je v exekuci. Nejhůře splácejí 
třicátníci                                                                                                                   ČR  

 
28.2.2024 Zadlužení českých obyvatel v roce 2023 meziročně vzrostlo o 5,1 procenta na 3,31 bilionu 
korun. V České republice se více než 26 procent obyvatel řadí mezi dlužníky a více než 640 tisíc lidí je 
v exekuci. Hrozí, že dluhy v celkové výši 29,5 miliardy korun, nebudou nikdy splaceny. V roce 2023 
bylo zahájeno 460 573 exekucí, s těmi se v České republice potýká celkem 644 857 lidí, kteří mají 
celkem více než 4,05 milionu exekucí. V minulém roce počet lidí v exekuci oproti roku 2022 mírně 
vzrostl. Za posledních 14 let přibylo podle statistik Exekutorské komory České republiky nejvíce lidí 
v exekuci v roce 2011, bylo to více než 936 tisíc lidí, v roce 2018 poprvé klesl počet nových exekucí 
pod 500 tisíc. Významnější pokles pak byl zaznamenán mezi lety 2019 a 2020. Podle experta 
osloveného redakcí Echo24 tento pokles souvisí s pandemií covidu-19.  
https://echo24.cz/a/HJrqZ/zpravy-domaci-cesi-dluzi-3-biliony-korun-640-v-exekuci 
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16. R-Krůček po krůčku. Sledujete, že ve zprávách už není v podstatě nic jiného, než 

strašení válkou?                                                                                                                        ČR  

28.2.2024 Říkám si, kam až to chtějí hnát a co je skutečně cílem. Protože posuďte sami. Sotva člověk 
po ránu protře oko, už vidí: Rusko by neváhalo použít jadernou zbraň! Rusko je úspěšnější! Zabraňte 
destrukci, schvalte pomoc Ukrajině! Válka jen tak neskončí, jak blízko je Česko k válce? A tak dál a tak 
podobně pořádně hezky česky „vyšturmovat“ populaci. Ale já se opět ptám k čemu? K Macronovu plánu 
vyslat vojáky evropských zemí bojovat na Ukrajinu? Tedy i naše? To prý podle našeho premiéra ne. A 
v době, kdy jich máme pět a půl a Ukrajina nemá munici ani pro ty svoje, by to nebylo zrovna rozumné. 
Už jen z toho důvodu, že co se Evropa tak báječně zbrojně vyluxovala, těžko byste hledali lepší a 
dokonalejší okamžik, kdy na ní zaútočit. Pokud byste tedy ovšem zaútočit chtěli, že. A taky proto, že 
sice nemáme na hranicích žádnou protivzdušnou obranu, ale nějaké ty migrační vlny bychom s jejich 
pomocí odklonit snad mohli. Pokud bychom ovšem chtěli. Taky si třeba uvědomit, že jakmile pošle 
nějaký evropský stát oficiálně do války proti Rusku své vojsko, tak jaksi vstupuje do války s Ruskem.  
https://web.litterate.cz/krucek-po-krucku-sledujete-ze-ve-zpravach-uz-neni-v-podstate-nic-
jineho-nez-straseni-valkou/ 
 

17. R-Fico vítá rozhodnutí Ústavního soudu. Lipšicova speciální prokuratura končí 
20. března. Ústavní soud nezabránil rušení ÚSP                                                     SR  

29.2.2024 Fico vítá rozhodnutí Ústavního soudu, neboť nepozastavil účinnost zrušení Lipšicova Úřadu 
speciální prokuratury, který opět označil za semeniště zla, nenávisti a porušování lidských práv. 
Ústavní soud by však podle předsedy vlády SR Roberta Fica měl vysvětlit změnu rozhodovací praxe. 
Tvrdí, že rozhodovací praxe ÚS říká, že pokud chce pozastavit účinnost zákona, musí být nejprve 
zveřejněn ve Sbírce zákonů, což se však v tomto případě nestalo. Premiér Robert Fico (Směr-SSD) vítá 
rozhodnutí Ústavního soudu (ÚS) SR, protože nepozastavil účinnost zrušení Úřadu speciální 
prokuratury (ÚSP). Koalice dosáhla hlavního cíle, který měla při reformě trestního práva. Uvedl to po 
výjezdovém jednání vlády v Košicích. „Já jsem z pohledu rozhodnutí ÚS velmi spokojen. ÚSP, toto 
semeniště zla a nenávisti, porušování lidských práv, přestane 20. března existovat,“ řekl Fico s tím, že 
se tak naplní programové prohlášení vlády. Soudu proto nic nevyčítá. Zároveň konstatoval, že ostatní 
věci v novele Trestního zákona ať ÚS projedná. 
https://cz24.news/video-fico-vita-rozhodnutie-ustavneho-sudu-lipsicova-specialna-prokuratura-
konci-20-marca-ustavny-sud-nezabranil-ruseniu-usp/ 
 

18. R-Největší podvod od všech Černochových a Řehků... Klaus o mindráku, Ukrajině 
i Orbánovi…                                                                                                             ČR  

29.2.2024 Ti zamindrákovaní Češi si fanatickou podporou Ukrajiny dohrávají svůj starý mindrák vůči 
Rusku. I to zaznělo z úst bývalého prezidenta Václava Klause při jeho účasti v podcastu časopisu Echo. 
Česká zahraniční politika podle něj neexistuje, pouze výkřiky ke světovému dění a poklonkování 
mocnostem, což ale není žádná politika. Bývalý prezident Václav Klaus přijal pozvání do podcastu 
časopisu Echo, který je prý jediným českým periodikem, které čte pravidelně. A začal zostra. „Já 
myslím, že debata, jestli jsme, nebo nejsme Západ, je naprosto chybná. Nikdy jsem nemohl vydýchat, 
když jsem jako prezident jezdil na státní návštěvy, kde mě objímali a říkali ‚welcome in Europe‘.“ Jeho 
to prý vždy uráželo a říkal, že my jsme v Evropě už dávno. Redaktor Jiří Peňás s ním polemizoval a 
připomněl esej Milana Kundery Únos Evropy, popisující důsledky ruského vlivu na region střední 
Evropy, který ji z Evropy trochu vyčlenil. „Vy jste se v sedmdesátých nebo osmdesátých letech necí l 
jako Evropan?“ divil se Václav Klaus. Redaktor tvrdil, že si připadal ovládán ruskou nadvládou, která se 
od evropské kultury odlišovala. „Ne, teď bojujete svůj disidentský boj a neříkáte vážné úvahy,“ 
protestoval Klaus s úsměvem. Milana Kundery si prý vážil jako spisovatele, ale v žánru esejistiky a 
společenských věd považoval za zásadní jiné autory. 
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Nejvetsi-podvod-od-vsech-Cernochovych-a-
Rehku-Klaus-o-mindraku-Ukrajine-i-Orbanovi-751529 
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19. R- O lidské hlouposti                                                                                                    ČR                            

29.2.2024 V době, kdy jsme dennodenně připravováni na blížící se válku, v době, kdy střadatele 
připravila inflace o třetinu úspor, v době, kdy se hroutí naši západní sousedé, jejichž jsme hospodářským 
přívěskem, může být osvěžující vyslechnout si něco odlehčujícího. Na 94. schůzi Poslanecké sněmovny 
vystoupil v rozpravě k otázce manželství pro všechny profesor inženýr Ivo Vondrák, bývalý rektor 
Vysoké školy báňské – Technické univerzity Ostrava. Ponechme stranou problém samotný. Pro i proti 
manželství pro všechny existuje dlouhá řada argumentů a je na každém z nás, kterým z nich se nechá 
přesvědčit. Jsou i tací, kteří se nepřiklánějí ani na jednu stranu, protože se domnívají, že podobné otázky 
slouží především k intimizaci politiky a spolu s tím k odvádění pozornosti od věcí, které jsou pro 
fungování společnosti a pro její reprodukci zcela zásadní. Vraťme se však k profesoru Vondrákovi, 
o němž je tento článek. Své vyjádření ve prospěch zmíněného zákona opřel o dvě tak trochu zvláštní 
tvrzení. Za prvé sdělil, že plédování pro rodinu složenou z muže a ženy je dědictvím totalitního systému, 
který odmítal jinakost. Tento argument je částečně v pořádku, obviňování totality ze všeho možného se 
stalo legitimní součástí strategie některých bývalých komunistů, kteří se chtějí uplatnit v pravé části 
politického spektra. 
https://casopisargument.cz/?p=55876 
 
 

20. R-To je teda Výborný                                                                                                 ČR  

1.3.2024 Upřímně – myslel jsem si, že výstup bude až během pátku, ale jak vidno, dočkali jsme se dřív. 
Agrární komora vydala prohlášení, ve kterém konstatuje, že je ministr Výborný nepřesvědčil, protože 
nic nevyjednal a nebyl schopen prosadit požadavky na záchranu českého zemědělství. Agrární komorník 
vyzval české zemědělce, ať začnou připravovat protest dne 7. března, který bude podle jejich vlastního 
prohlášení zaměřený…. chvíle napětí…. ano, bude zaměřený PROTI VLÁDĚ. Když ti odvážnější 
zemědělci protestovali za šílených mediálních manipulací 19.2. proti vládě, tak to ještě Doležal s Pýchou 
lezli Výbornému hluboko do rekta a mají lví podíl na ministerské aroganci se kterou Velebovi ani ruku 
nepodal a nechal v pondělní úřední den zavřenou podatelnu. A co Doležal s Pýchou říkali ještě během 
jejich vlastní protestní jízdy? Že protestují na podporu vládě, protest je jen symbolický a sám Výborný 
si pochvaloval, že má od Agrární komory mandát.  Budou jednat, říkali. Moc pěkně to vyjednali. Moc 
pěkně.  
https://web.litterate.cz/to-je-teda-vyborny/ 
 
 

21. R-„Začali nutit.“ Další bouda na zákazníka. Lidl, Billa i jinde. Málem to skončilo 
v slzách…                                                                                                                    ČR  

1.3.2024 Samoobslužné pokladny ano, nebo ne? Na českém internetu se strhla bouřlivá diskuse plná 
rozporuplných reakcí. Největší zoufalství s nimi v obchodech zažívá především starší populace. V 
neposlední řadě se také připomíná možné zneužití samoobslužných pokladen ke krádeži, což často vede 
více ke ztrátám než kýženým úsporám na platech zaměstnanců. S cílem ušetřit výdaje na platech 
zaměstnanců, zaplnily v posledních letech samoobslužné pokladny velké supermarkety. Někteří si 
novou službu pochvalují, alespoň tomu tedy bylo tak do doby, dokud si každý zákazník mohl zvolit 
možnost využít nových technologií k placení či klasicky zaplatit nákup u pokladny. Některé obchodní 
řetězce se ale nyní snaží na variantu samoobslužné pokladny navést všechny své zákazníky, což 
doprovází velké zoufalství především v případě seniorů, kteří mívají obecně k zacházení s novými 
technologiemi často velmi málo či spíše vůbec žádné zkušenosti a na jejich ovládání potřebují často 
asistenci. Chaos, který dnes v supermarketech vzniká, vylíčil na sociální síti X například Aleš Petrovský. 
V Lidlu začali nutit zákazníky využívat samoobslužné pokladny. I s vozíkem. Ostatní zavřené. Seniorka 
skoro v slzách. „Prodavačky na nervy. Pokladní SW nevychytaný.  
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/-Zacali-nutit-Dalsi-bouda-na-zakaznika-Lidl-
Billa-i-jinde-Malem-to-skoncilo-v-slzach-751563 
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22. G-Pentagon a CIA ovládají cenzuru v USA i Evropě. Tuckeru Carlsonovi to 
potvrdil bývalý zaměstnanec amerického ministerstva zahraničí                    USA  

24.2.2024 Záhy po rozhovoru s Putinem vyzpovídal Tucker Carlson bývalého zaměstnance amerického 
ministerstva zahraničí, který měl na starosti kyberbezpečnost.  Rozhovor s ním ukazuje, jakým 
způsobem se ovlivňují volby a také to, že se EU jen tak neodpojí od svých páníčků v US Deep state. 
Dlouhodobě tvrdím, že drtivá většina lidí je záměrně manipulována tak, aby veškeré evropské volby – i 
bez potřeby manipulací – vycházely tak, aby došlo maximálně ke kosmetickým změnám, nicméně ve 
vládách jen jedny loutky Deep State střídají jiné. To ostatně vidíme i u nás, kde je u voličů velká obliba 
„Aspeňáků,“ přímo napojených na US Deep State. A média jsou těmi, kdo mají za cíl podsunout nejen 
co si myslet, ale také koho volit. U nás jim tato metoda již dlouhé roky skvěle vychází, stejně jako ve 
většině evropských zemí. Mezitím se dováží obyvatelstvo, které má zajistit, že se nic nezmění. Pokud 
by ovšem většina lidí zjistila, že jen mění jedny slouhy za jiné a pomáhají zajistit, aby nemohlo dojít k 
systémovým změnám, možná by výsledky voleb vypadaly poněkud jinak. 
https://cz24.news/pentagon-a-cia-ovladaji-cenzuru-v-usa-i-evrope-tuckeru-carlsonovi-to-
potvrdil-byvaly-zamestnanec-americkeho-ministerstva-zahranici/ 
 

23. G – Rusko pomáhá Afričanům vymýtit KoZu                              RUSKO/AFRIKA  

24.2.2024 Ahoj moji milí čtenáři. Šálek ranního čaje s perníkem nás povzbudí prožít dobré zprávy se 
zvláštními pocity.  Jdeme na to. Po desetiletí žily africké země pod surovým tlakem banditů, teroristů 
všech druhů, místních i toulavých gangů, a všichni se chovali jako Krokodýli – požírali vše, co se 
hýbalo. Hlavním zadáním byla loupež, válka mezi klany, válka mezi národnostmi, náboženstvími. To 
vše umně živili západní kurátoři, kteří svou práci odváděli na obou stranách a vydělávali na každém 
střetu zájmů. Vše pod rouškou podpory vlády země a údajnému zajištění bezpečnosti režimu. Ale ve 
skutečnosti zemi uvrhli do nikdy nekončících střetů, finančního otroctví a zadarmo z ní vysávali přírodní 
zdroje. Tímto způsobem, praktikovaným po desetiletí nebo dokonce staletí, země kolektivního Západu 
(Ko3a, KoZa) prováděly svou politiku. Africkými zeměmi proto neustále otřásaly vojenské 
převraty. Vlády se měnily kaleidoskopickou rychlostí. Nikdo z Kozího plemene nepotřeboval silnou, 
suverénní a stabilní vládu. To by dříve nebo později vedlo ke konfliktu mezi místní vládou a vnějšími 
manipulátory. 
https://www.pokec24.cz/politika/producent-putin-a-jeho-hudebni-skupina/ 

24. G-Tvrdé lekce znamenají těžké volby 2 roky do války na Ukrajině   USA/RUSKO  

24.2.2024 Dva roky po ruské invazi na Ukrajinu jsou Spojené státy schopny zajistit Kyjevu zbraně, 
technologie a zpravodajské informace, aby se ubránil převzetí moci Moskvou. Washington je však nyní 
v Evropě vnímán tak, že ztratil svou vůli. Evropané naopak vůli mají – právě se zavázali k dalším 54 
miliardám dolarů na rekonstrukci země -, ale pokud jde o odražení obnovené ruské ofenzívy, nemají na 
to kapacity. To je podstata hádanky, před níž Ukrajina a spojenci z NATO stojí v den chmurného druhého 
výročí války. Je to ohromující zvrat. Ještě před rokem zde mnozí předpovídali, že ukrajinská 
protiofenzíva, posílená evropskými tanky a raketami a americkým dělostřelectvem a protivzdušnou 
obranou, může zatlačit Rusy tam, kde byli 24. února 2022. Nyní se objevilo několik drsných poučení. 
Sankce, které měly srazit ruskou ekonomiku na kolena - "rubl se téměř okamžitě proměnil v trosky", 
prohlásil prezident Biden ve Varšavě v březnu 2022 - ztratily svůj osten. Předpověď Mezinárodního 
měnového fondu, že ruská ekonomika výrazně poklesne, se naplnila jen nakrátko; s obrovským 
stimulem vojenských výdajů roste rychleji než německá. Příjmy z vývozu ropy jsou větší než před 
invazí. 
https://www.nytimes.com/2024/02/24/world/europe/lessons-choices-war-in-ukraine.html 
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25. G-Velká Británie: Bývalá královna moří otloukánkem! Problémy Queen 
Elizabeth, protilodní střely a další selhání Trident II D5 (VIDEO)                ANGLIE  

25.2.2024 Britský informační portál The Sun v úterý 20. února 2024 informoval již o druhém selhání 
testu jaderné balistické rakety Trident II D5 provedený britským námořnictvem. Podle bezpečnostních 
analytiků ukazuje nefunkčnost raket na závažnější problémy dříve obávaného britského námořnictva. 
Ministerstvo obrany Británie k celé věci webovému portálu Army Technology uvedlo, že se jedná o 
anomálii, která nijak neovlivní spolehlivost systému Trident. Podle ministra obrany Británie Granta 
Shappse je neúspěšný test výsledek spíše smůlou než selháním námořnictva, protože zkoušky rakety 
Trident II D5 amerického námořnictva v září 2023 byly úspěšné. Námořnictvo USA společně s jeho 
výrobcem, společností Lockheed Martin, navíc raketu testovalo již více než 200krát a její úspěšnost byla 
uspokojivá. Střela Trident II D5, nebo také trojzubec, je balistickou raketou odpalovanou ponorkami a 
její vývoj byl spuštěn již na počátku 70 let minulého století. Raketa určená pro útoky na pozemní cíle 
má možnost nést jadernou hlavici a cena jedné střely je odhadována na 30,9 milionů dolarů (723 milionů 
Kč). Maximální rychlost rakety v terminální fázi, když dopadá z vyšších vrstev atmosféry na zem, je 24 
Mach (29 020 km/h). Střela by měla být schopna zasáhnout cíl s přesností 100 metrů až na vzdálenost 
12 000 km. 
https://cz24.news/velka-britanie-byvala-kralovna-mori-otloukankem-problemy-queen-elizabeth-
protilodni-strely-a-dalsi-selhani-trident-ii-d5-video/ 
 
 

26. G-The Financial Times: V USA roste nervozita ohledně nesplacených hypoték, 
problémové úvěry převyšují rezervy největších bank                                ANGLIE  

 
25.2.2024 Řada velkých amerických bank se potýká s opožďujícími se splátkami komerčních hypoték. 
Souhrnný objem hypoték, které se zpozdily se splátkou alespoň o 30 dní, přitom loni prudce překročil 
celkový objem rezerv největších amerických bankovních institucí. List The Financial Times (FT) 
s odkazem na údaje americké Federální korporace pro pojištění vkladů tento týden uvedl, že rezervy 
šesti velkých amerických bank – například Goldman Sachs, Citibank nebo Bank of America – jsou 
zhruba o desetinu menší, než je celková výše dluhu jimi vydaných komerčních hypoték, které jsou 
alespoň 30 dní po splatnosti. V případě celého bankovního sektoru USA se výše nesplaceného dluhu 
zajištěného kancelářemi, obchodními prostory, byty a dalšími komerčními nemovitostmi za loňský rok 
více než zdvojnásobila – z 11,2 miliard amerických dolarů až na 24,3 miliard. Michael Barr, šéf 
bankovního dohledu amerického Federálního rezervního systému (Fed), minulý týden prohlásil, že 
snížená poptávka po kancelářských prostorách vyvíjí tlak na oceňování nemovitostí tohoto typu.  
https://cz24.news/the-financial-times-v-usa-roste-nervozita-ohledne-nesplacenych-hypotek-
problemove-uvery-prevysuji-rezervy-nejvetsich-bank/ 

27. G-Kreml reaguje na závěry dánského vyšetřování: Proč neřeknete, kdo poškodil 
plynovody Nord Stream?                                                                 DÁNSKO/RUSKO  

 
26.2.2024 Kreml v pondělí prostřednictvím svého mluvčího Dmitrije Peskova kritizoval ukončení 
dánského vyšetřování sabotáže plynovodu Nord Stream v Baltském moři. TASR informuje na základě 
zprávy agentury AFP. „Tato situace je téměř absurdní. Na jedné straně uznávají, že došlo k úmyslné 
sabotáži, ale na druhé straně se s tím nejdou nikam pohnout,“ řekl Peskov novinářům. Dánsko ukončilo 
vyšetřování s tím, že sabotáž byla sice podle závěrů jeho vyšetřování úmyslná, nebyl však zjištěn 
dostatečný důvod k zahájení trestního stíhání. Šetření případu nedávno ukončilo i Švédsko, a to s 
odůvodněním, že kauza nespadá do jeho jurisdikce. Shromážděné důkazy však údajně předalo 
Německu, které se k nim dosud veřejně nevyjádřilo. Podmořské plynovody Nord Stream 1 a 2 spojující 
Rusko s Německem poškodila v září 2022 série výbuchů. Došlo k nim ve výlučných ekonomických 
zónách Švédska a Dánska. Do ovzduší se při nich uvolnilo obrovské množství metanu. Z poškození 
potrubí se navzájem obvinily Rusko i Západ. 
https://ereport.sk/kremel-reaguje-na-zavery-danskeho-vysetrovania-preco-nepoviete-kto-
poskodil-plynovody-nord-stream/ 
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28. G-Operace Warp Speed byla globální vojenská operace, která se zmocnila 

kontroly nad celým lékařským a soudním systémem                   GLOBÁLNÍ SVĚT                
 
26.2.2024 Když Světová zdravotnická organizace (WHO) vyhlásila 30. ledna 2020 "celosvětový stav 
ohrožení zdraví mezinárodního významu", ministerstvo obrany Spojených států (DoD) již bylo 
připraveno převzít kontrolu nad celými zdravotnickými a soudními systémy v USA i v zahraničí. Vládní 
a zdravotničtí úředníci začali svorně reagovat militantně – uzavírali a kontrolovali pohyb obyvatelstva, 
shromažďování, vzdělávání, bohoslužby, svobodné podnikání atd. Ještě, než se podařilo identifikovat a 
izolovat původce údajné globální pandemie, byly farmaceutické společnosti (Moderna, Pfizer, Johnson 
& Johnson) povolány ministerstvem obrany k masové výrobě genetické sekvence pro nový lékařský 
experiment, který měl být podvodně proveden pod záminkou "očkování". Pomocí manipulace, 
podplácení, podrobování, nátlaku a síly tento program DoD militantně maximalizoval podřízení se 
populace tomuto experimentu. Tehdejší americký prezident s programem souhlasil, a dokonce se 
chlubil, že je jeho architektem. K vynucení masové poslušnosti vůči tomuto lékařskému experimentu s 
cílem "návratu k normálu" byly použity výluky, příkazy k pobytu v domácnosti, pozastavení 
rodičovských práv, masová distribuce podvodných testovacích programů, nezákonné mandáty a různé 
operace na praní špinavých peněz. Tento lékařský experiment byl od počátku vojenskou operací a jeho 
různé aspekty byly v roce 2019 koordinovány členy Světového ekonomického fóra na akci 201. 
https://cz24.news/lance-d-johnson-ockovanie-proti-covidu-bola-globalna-vojenska-operacia-
ktora-ovladla-cely-medicinsky-a-sudny-system/ 
 

29. G-Britské zdravotnictví je v troskách                                                          ANGLIE              

26.2.2024 Nedávné zprávy o operaci manželky prince Williama Kate a onkologickém onemocnění krále 
Karla III. ve Spojeném království znovu rozproudily debatu o palčivém tématu kolabujícího britského 
zdravotnictví. Řada lidí na ostrovech čeká měsíce nejen na operaci, ale dokonce i na vyšetření. Když 
nastupoval Rishi Sunak na post premiéra, sliboval, že se pokusí stáhnout čekací dobu na operaci pod 
jedenáct měsíců. Ta mezitím spíše narostla, a navíc se začala prodlužovat dokonce i lhůta na vyšetření. 
V Británii je veřejné zdravotnictví zdarma. Neexistuje v podstatě žádný samoplátce – pokud je třeba 
žena v domácnosti, prostě nepotřebuje platit žádné zálohy. V Británii tedy neexistuje, že byste mohli 
dlužit nějaké platby za zdravotní pojištění, pokud nejste zaměstnanec, a v tomto případě tedy za vás ručí 
zaměstnavatel. Dokonce i jako živnostník si do určité výše příjmu můžete vybrat, zda budete platit 
sociální a zdravotní pojištění dobrovolně. 
https://denik.to/britske-zdravotnictvi-je-v-troskach/ 
 

30. G-Francouzský prezident oznámil vyslání západních jednotek na Ukrajinu. Zbývá 
najít konsenzus                                                                               FRANCIE/RUSKO  

27.2.2024 Hlavním tématem neformálního setkání západních lídrů, které v Paříži uspořádal Emmanuel 
Macron, bylo vyslání západních pozemních jednotek na Ukrajinu. Ty se však zatím omezily na granáty 
a rakety dlouhého doletu. Zvláštní schůzka na podporu Ukrajiny, kterou 26. února v Paříži uspořádal 
francouzský prezident Emmanuel Macron, vypadala od samého počátku podivně. Zaprvé bylo 
oznámeno jen čtyři dny předem - 22. února, a okruh účastníků nebyl jmenován. Pravda, někteří z 
pozvaných si s oznámením své účasti pospíšili. "Prezident Macron pozval ad hoc do Paříže řadu 
evropských lídrů, aby projednali nové návrhy řešení a pomoci Ukrajině. Budeme o nich podrobně 
jednat," oznámil radostně polský prezident Andrzej Duda. Veškerá konkrétní rozhodnutí v jeho zemi 
přitom přijímá vláda a premiér Donald Tusk, s nímž Duda nemá nejlepší vztahy. 
https://ukraina.ru/20240227/1053543597.html 
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31. G-Peskov: Vyslání vojáků členských států NATO na Ukrajinu povede k přímému 
vojenskému konfliktu                                                                                      RUSKO  

27.2.2024 Vyslání vojáků členských států NATO na Ukrajinu povede k přímému vojenskému konfliktu 
s Ruskem, a ještě k větší eskalaci konfliktu, varoval mluvčí Kremlu Peskov. Francouzský prezident 
Emmanuel Macron na jím organizovaném setkání partnerů z Evropské unie a NATO v Paříži nevyloučil 
vyslání francouzských vojáků na Ukrajinu. Zároveň avizoval vznik nové koalice států dodávajících 
Ukrajině rakety a munici se středním a dlouhým dosahem. Mluvčí Kremlu Dmitrij Peskov v úterý 
varoval, že vyslání vojáků aliance NATO na území Ukrajiny povede k přímému konfliktu s Ruskou 
federací ak eskalaci situace. Podle agentury AFP to Peskov uvedl v reakci na prohlášení francouzského 
prezidenta Emmanuela Macrona, podle něhož je tato možnost ve hře. „V tomto případě musíme mluvit 
nikoli o pravděpodobnosti, ale o nezbytnosti (konfliktu). Takto to hodnotíme,“ prohlásil Peskov, když 
odpověděl na otázku novináře, jaká jsou rizika eskalace a přímého konfliktu s NATO v případě, že se 
vojáci aliance NATO budou vyskytovat na území Ukrajiny. Podle Peskova si dané členské státy NATO 
musí zvážit, zda to odpovídá jejich zájmům a zájmům jejich občanů. 
 

32. G-USA učinily z Tchaj-wanu spouštěč války. Může ho Čína odzbrojit?   

 USA/TCHAJ-WAN/ČÍNA  

27.2.2024 Tchaj-wan je užitečným idiotem v americké strategii konfrontace s Čínou jako 
„velmocenským konkurentem“, píše Finian Cunningham. Od občanské války v Číně, která skončila v 
roce 1949 vítězstvím komunistické strany, je ostrov Tchaj-wan u jižního pobřeží Číny pěšákem USA 
jako útočiště protikomunistických sil. Spojené státy sponzorovaly tchajwanské separatisty nejprve za 
diktatury Čankajška a až do současné vlády v Tchaj-peji. Ironií je, že Washington líčí Tchaj-wan jako 
„demokratický a svobodný“. Podpora Washingtonu Tchaj-wanu ochabla v roce 1979, kdy se USA 
snažily normalizovat vztahy s Pekingem v rámci tzv. politiky jedné Číny, která definuje Tchaj-wan jako 
území pod svrchovanou kontrolou Čínské lidové republiky. Postoj USA odpovídá mezinárodní normě 
uznávající Čínu jako jeden suverénní stát, v němž je Tchaj-wan pouze ostrovní provincií. Takzvaná 
normalizace vztahů USA s Čínou nebyla skutečná. Jednalo se o geopolitický tah s cílem vklínit vztahy 
mezi Pekingem a Moskvou. Nyní, když Čína a Rusko pod vedením prezidentů Si a Putina znovu 
navázaly strategické vztahy, se USA vrátily k otevřenému nepřátelství vůči Číně a k politice využívání 
Tchaj-wanu jako kočičí pracky k destabilizaci pevniny. 
https://zvedavec.news/komentare/2024/02/9990-usa-ucinily-z-tchaj-wanu-spoustec-valky-muze-
ho-cina-odzbrojit.htm 
 
 

33. G-Obětování Dánska za USA. Výdejce EU číslo tři za válku na Ukrajině…    
DÁNSKO/UKRAJINA  

27.2.2024 Dánsko je po Velké Británii a Německu na třetím místě v Evropě, pokud jde o válku na 
Ukrajině. Dnes se tím chlubí dánské noviny. Protože Dánsko se 6 miliony lidí má mnohem menší 
ekonomiku než Německo s 80 miliony a Spojené království se 60 miliony, Dánsko je, v poměru k HDP, 
pravděpodobně jedním z premiantů evropských výdajů na Ukrajinu. Aby dánští politici dokázali svou 
loajalitu k USA až do bodu sebezničení Dánska, dali všechno dánské dělostřelectvo včetně munice 
Ukrajině. Zámek, pažba a hlaveň. Představ si to! Dánsko už nemá žádné dělostřelectvo. Žádné. A bez 
vybavení pro výcvik a cvičení a nekonečných dodacích lhůt pro nové dělostřelecké vybavení a munici 
NATO si Dánsko možná samo zničilo své dělostřelecké schopnosti na 5 až 10 let. Následujících 5 až 10 
let bude dánská armáda bez účinného dělostřelectva – a jako důležitost dělostřelectva prokázala válka 
na Ukrajině, bez dělostřelectva bude dánská armáda bezbranná v jakékoli velké válce (což křičí samotní 
dánští politici o příchodu). 
https://skspravy.sk/svet/konfrontacia/obetovanie-danska-za-usa-vydajca-eu-cislo-tri-za-vojnu-
na-ukrajine/ 
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34. G-Bulhaři navrhli USA, aby místo nich šla bojovat na Ukrajinu americká pěchota    
BULHARSKO/USA/UKRAJINA  

28.2.2024 Dva významní bulharští vojenští analytici /Iskren Ivanov a Momčil Dojčev/, znudění 
americkou praxí vedení svých válek cizíma rukama navrhli USA, aby američtí vojáci šli do zákopů na 
Donbasu a bojovali tam proti Rusům o.j. i za Bulhary. Aby Bulhaři usnadnili logistiku, nabídli 
Američanům jako nástupiště bulharské přístavy a letiště. USA to ale asi nevezmou. Zjevně se chtějí na 
prohranou ukrajinskou válku vykašlat. Přenechávají ji i s virtuálním ziskem z vítězství Evropské unii. 
Na lákavou udičku vítězů nad Ruskem se už dříve chytají zejména Francouzi a Poláci. Ale samozřejmě 
i pobaltské státy. A za nimi štěbeři Z Česka. Bulhaři, i když jsou nejednou podceňováni, jsou chytřejší 
národ než Češi. . Vědí, jakou hru zde USA rozehráli. Bulhaři se zatím nedali nachytat. Ani Němci ne. 
Francouzi, Češi a Poláci ano…  Zítra bude výročí začátku přímých mírových jednání mezi Ruskem a 
Ukrajinou. Odehráli se na území Běloruska dne 28.2.2022. Tedy pár dní od začátku bojů. V té době ještě 
na ruské a ukrajinské straně nebylo tolik mrtvých a raněných. Nenávist ještě nepropukla naplno. Jednání 
po několika setkáních skončila, protože jeden z ukrajinských zástupců prý ztratil důvěru Zelenského. 
Později byl uvězněn a neoficiálně popraven. 
https://cz24.news/bulhari-navrhli-usa-aby-miesto-nich-isla-bojovat-na-ukrajinu-americka-
pechota/ 
 

35. G-Čína zahájí druhé kolo kyvadlové diplomacie o ukrajinské krizi, čímž přispěje 
čínskou moudrostí k řešení tohoto problému…                               ČÍNA/UKRAJINA  

28.2.2024 Čína bude i nadále hrát svou roli, provádět kyvadlovou diplomacii, shromažďovat konsensus, 
připravovat půdu pro mírové rozhovory a přispívat čínskou moudrostí k politickému urovnání 
ukrajinské krize, uvedlo čínské ministerstvo zahraničí poté, co oznámilo zahájení druhého kola 
kyvadlové diplomacie o ukrajinské krizi. Mluvčí čínského ministerstva zahraničí Mao Ning na 
středečním tiskovém brífinku oznámil, že od 2. března navštíví zvláštní zástupce čínské vlády pro 
euroasijské záležitosti Li Chuej Rusko, sídlo EU, Polsko, Ukrajinu, Německo a Francii v rámci druhého 
kola kyvadlové diplomacie zaměřené na hledání politického řešení ukrajinské krize. Podle Maa jsou to 
již dva roky, co došlo k plné eskalaci ukrajinské krize, a konflikt se vleče. Nejnaléhavější prioritou je 
nyní obnovení míru. Čím dříve začnou mírové rozhovory, tím menší škody vzniknou.  V uplynulých 
dvou letech se Čína nikdy nevzdala podpory míru ani nepolevila ve svém úsilí o usnadnění rozhovorů a 
se zeměmi, včetně Ruska a Ukrajiny, si podrobně vyměňovala zkušenosti a hrála konstruktivní roli při 
řešení krize, uvedl Mao.  
https://www.globaltimes.cn/page/202402/1307838.shtml 
                                                                       

36. G-Peking podpořil Moskvu. Světový řád se mění                              ČÍNA/RUSKO                    

29.2.2024 Čína vyslala do celého světa jasný signál, že bude bojovat proti americké hegemonii společně 
s Ruskem. První vystoupení na veřejnosti a první vnější kontakt nového ministra obrany Čínské lidové 
republiky Dong Juna se uskutečnil s jeho ruským kolegou Sergejem Šojgu. Šéfové ministerstev Ruska 
a Číny jednali prostřednictvím video spojení z iniciativy Pekingu. Strany se shodly, že vyhrát 
konfrontaci se Západem a zajistit právo na bezpečnost je možné pouze společně. Jaká konkrétní 
rozhodnutí ministři učinili, je samozřejmě tajemstvím, které by západní zpravodajské služby opravdu 
rády znaly. Čína a Rusko se však rozhodly všechno neskrývat. Poprvé v historii Číny stojí v čele 
ministerstvo obrany admirál. A to není náhoda. Je známo, že Peking rozvíjí své námořnictvo kolosálním 
tempem, protože bez námořnictva Spojené státy tuto exportně orientovanou zemi rozdrtí. Historie znala 
pouze jednoho slavného námořního velitele z Číny. To byl admirál říše Ming Zheng He, který žil v letech 
1371-1435. Jeho flotila byla ve vodách Tichého a Indického oceánu obávaná. Čínské lodě byly velké a 
dobře vyzbrojené.  
https://cz24.news/peking-podporil-moskvu-svetovy-rad-se-meni/ 
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37. G-Pravda o vakcíně COVID potřebuje debatu založenou na důkazech, nikoli 
rozkazy…                                                                                          GLOBÁLNÍ SVĚT  

29.2.2024 Nedávno se v médiích téměř současně objevily dva titulky týkající se vakcín COVID. Jeden 
z nich se týká jedné z nejrozsáhlejších studií, která potvrdila dřívější zprávy o závažných rizicích 
spojených s vakcínami COVID. Druhý z nich se týká legislativy, o níž se uvažuje ve Francii a která 
ukládá tříleté vězení plus vysoké pokuty těm, kdo zpochybňují bezpečnost, a tedy i vhodnost vakcín 
COVID, s tím, že jde o "provokaci ke zdržení se lékařské péče". Proč se o takových drakonických 
krocích uvažuje v době, kdy se hromadí důkazy o vysokých rizicích? Je to proto, aby se zabránilo 
objevení ještě více znepokojujících aspektů? Podívejme se, co konstatuje nejnovější studie, jak ji 
vyhodnotil projekt COVID Vaccine Safety Project. Jak bylo uvedeno, tato studie zahrnující 99 milionů 
osob a zkoumající hlášení nežádoucích účinků zjistila, že případů Guillainova-Barrého syndromu, 
myokarditidy, perikarditidy a trombózy mozkových žilních sinů (CVST) bylo po očkování vakcínami 
mRNA a ChAdOXI nejméně 1,5krát více, než se očekávalo. O vakcínách COVID-19 se široce diskutuje, 
ale stále je třeba věnovat více pozornosti bezpečnostním aspektům. Obecně v případě všech vakcín tvoří 
zaznamenané nežádoucí účinky důležitou část diskuse, která se jich týká, a tím spíše to platí v případě 
vakcín COVID-19, které byly vyvinuty a distribuovány v nebývalém spěchu. 
https://www.globalresearch.ca/covid-vaccine-truth-needs-evidence-based-debate-not-gag-
orders/5850789 
  

38. G-Historie: Polsko-západoukrajinský konflikt o východní Halič v letech 1918–
1919…                                                                                         POLSKO/UKRAJINA          

29.2.2024 Konec první světové války vedl k významným změnám politických hranic střední, východní 
a jihovýchodní Evropy. Vzhledem k rozsahu těchto změn a nově se rodícím regionálním válkám o 
rozdělení území, které vypukly v několika mini regionech ve východní části Evropy, mělo trvat zhruba 
pět až šest let, než byly nové hranice mezi státy definitivně stanoveny a stabilizovány alespoň do roku 
1938.  Politická transformace východní části Evropy po roce 1918 byla přímým důsledkem rozpadu 
druhé německé říše i Rakouska-Uherska v posledních měsících roku 1918 a také v důsledku 
neuspořádaných západních hranic bývalého ruského impéria (rozpadlého v roce 1917), které bylo stále 
zapojeno do revoluce a občanské války. Většina změn hranic v této polovině Evropy po první světové 
válce byla přímým důsledkem rozhodnutí, k nimž dospěly mocnosti Ententy (spojenecké a přidružené 
mocnosti během první světové války) na Pařížské mírové konferenci, která začala počátkem roku 1919.  
https://www.globalresearch.ca/polish-west-ukrainian-conflict-over-east-galicia-
1918%e2%88%921919/5851025 

 

39. G-Francouzský premiér naznačuje, že populisté jsou Putinovi "vojáci", protože 
zpochybňují Macronovu válečnou rétoriku…                                          FRANCIE                        

29.2.2024 Nejnovější útočný pes francouzského prezidenta Emmanuela Macrona, premiér Gabriel Attal, 
hlasitě hájil "bojovnou" válečnou rétoriku svého šéfa a zašel tak daleko, že označil Marine Le Penovou 
a její stranu Národní sjezd za Putinovy "vojáky", protože jsou proti vyslání francouzských vojáků do 
bojů na Ukrajině. V úterý se v Národním shromáždění utkaly dvě hlavní postavy francouzské kampaně 
do Evropského parlamentu, Marine Le Penová a Gabriel Attal. Místo obvyklých témat předvolební 
kampaně, jako je migrace nebo ekonomika, to tentokrát bylo varování prezidenta Macrona, že 
francouzští vojáci mohou být povoláni do bojů na Ukrajině proti Rusům. Macronův návrh, že by se 
vojáci NATO zapojili přímo do boje s Rusy – a potenciálně tak vyvolali třetí světovou válku kvůli 
relativně nevýznamnému území v oblasti Donbasu -, nebyl přijat dobře, Moskva pohrozila možným 
globálním zničením a spojenci se od něj distancovali, přičemž generální tajemník NATO Jens 
Stoltenberg i německý kancléř Olaf Scholz odmítli myšlenku, že by na Ukrajinu byli vysláni vojáci 
NATO. 
https://www.breitbart.com/europe/2024/02/29/french-pm-suggests-populists-are-putins-troops-
for-questioning-macrons-march-to-war-rhetoric/ 
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40. G-Britové a Francouzi zuří! Scholz vykecal vojenské tajemství, že Britové a 
Francouzi pomáhají Ukrajincům se zaměřováním střel!  
ANGLIE/FRANCIE/NĚMECKO  

1.3.2024 To, o čem se delší dobu spekuluje potvrdil mimoděk německý kancléř Olaf Scholz. Řekl, že 
britští a francouzští vojáci pomáhají Ukrajincům v zaměřování a využívání dalekonosných střel Storm 
Shadow. Řekl to v projevu z počátku týdne, kde odmítl zapojení německých vojáků do války na 
Ukrajině. Zároveň odmítl také dodání německých dalekonosných střel Taurus. Zajímavé však bylo to, 
jak Scholz odůvodnil odmítnutí střel pro Ukrajinu. Podle něj by to znamenalo podporovat Ukrajince 
přímo na místě, což Německo na rozdíl od Velké Británie a Francie, které dodávají dlouhé střely Storm 
Shadow, neučiní. O přímém zapojení západních vojáků na Ukrajině se dosud jenom spekulovalo. 
Kancléř nyní čelí silné kritice za vyzrazení důvěrných informací. Informuje například The Telegraph. 
„To, co činí Britové a Francouzi v případě pomoci při zaměřování, nemůže Německo podniknout a 
všichni to ví,“ uvedl Scholz a dodal, že systémy vyžadují, aby němečtí vojáci byli přímo na místě. 
https://cz24.news/britove-a-francouzi-zuri-scholz-vykecal-vojenske-tajemstvi-ze-britove-a-
francouzi-pomahaji-ukrajincum-se-zamerovanim-strel/ 
 
 

41. G-Bloomberg: Německo, Francie a ECB se obávají možných následků v případě 
zabavení ruských aktiv                                                            NĚMECKO/FRANCIE                            

 
1.3.2024 Německo, Francie a Evropská centrální banka (ECB) jsou v souvislosti s možnou konfiskací 
zmrazených ruských aktiv nejopatrnější, uvádí agentura Bloomberg s odvoláním na informované zdroje. 
Berlín, Paříž a Frankfurt nad Mohanem jsou prý obezřetné vůči ruským odvetným krokům vůči 
evropským aktivům, jakož i dopadům na finanční stabilitu a postavení eura jako rezervní měny. 
Německý ministr financí Christian Lindner podle agentury uvedl, že vedoucí představitelé zemí G7 dali 
pokyny „na technické úrovni studovat to, co je možné z právního a finančního hlediska“. Reagoval tak 
na tlak Spojených států, které v otázce konfiskace ruských aktiv zaujímají nejrozhodnější stanovisko. 
Americký prezident Joe Biden zároveň podle agentury prosazuje, aby země G7 připravily plán využití 
těchto prostředků na červnový summit skupiny. Americká ministryně financí Jeannette Yellenová v úterý 
vyzvala k urychlenému způsobu, jak zpřístupnit zmražená ruská aktiva v hodnotě 285 miliard dolarů.  
https://cz24.news/bloomberg-nemecko-francuzsko-a-ecb-sa-obavaju-moznych-nasledkov-v-
pripade-zabavenia-ruskych-aktiv/ 
 

42. Světový festival mládeže 2024 konaný v Soči               RUSKO                             

Světový festival mládeže (dále jen „festival“) se bude konat v ruském Soči od 1. do 7. března 2024. 
Akce je organizována na základě vyhlášky č. 249 o konání Světového festivalu mládeže v roce 2024, 
podepsané presidentem Ruské federace dne 5. dubna 2023. Není to poprvé v novodobých dějinách 
Ruska, kdy se tato země stala světovým centrem sdružování mladých lidí, kteří usilují o rozvoj skutečně 
přátelských vztahů založených na rovnosti, vzájemném respektu a odpovědnosti za naši společnou 
budoucnost. Za zmínku také stojí, že datum zahájení festivalu se shoduje s 10. výročím ukončení 
zimních olympijských her v Soči v roce 2014 a hlavním dějištěm bude Olympijský park. 
Cílem festivalu je spojit nejprogresivnější mladé lidi planety, kterým není lhostejná naše společná 
budoucnost. Toho bude dosaženo prostřednictvím řady vědeckých a vzdělávacích aktivit spolu 
s otevřenými diskusemi. Ty účastníkům umožní zabývat se klíčovými otázkami rozvoje mládeže, které 
jsou důležité pro přechod ke spravedlivějšímu, demokratičtějšímu a multipolárnímu světovému řádu. 
Na akci se setkají mladí lídři a profesionálové z oborů, jako jsou mezinárodní vztahy, obchod, věda, 
kultura, sport, média, charita a dobrovolnictví z více než 180 zemí. Věkové rozpětí účastníků je od 18 
do 35 let. Akce se zúčastní celkem 20.000 účastníků, z toho 10.000 z Ruska a 10.000 ze zahraničí, kteří 
prošli výběrovým řízením. Festival bude propagovat společnou vizi budoucího rozvoje mládeže. 
Světový fes val mládeže (mid.ru) 
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LEGENDA: 

Každá svodka bude složená ze množiny zpráv se zdůrazněním obsahového a časového portfolia 
předmětu každé jedné zprávy. Níže je uvedena bližší charakteristika. 

Rozdělení po časové ose 

R – Regionálně-krátkodobá účinnost obsahu zprávy: TYRKYSOVÁ BARVA 

G – Globálně – krátkodobá účinnost obsahu zprávy: ČERVENÁ BARVA 

 

Geografické hledisko  

R – události s regionální účinnosti (ČR, SR), G – zprávy s globální účinnosti 

Poznámka: U zpráv s globální působností bude vždy uveden konkrétní světový geografický 
region, jehož se obsah dané zprávy prioritně týká.       Svodku zpracoval: Jaroslav Chvátal 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


